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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 9. 6. 2015. 
 

Prítomní:  

/ podľa prezenčnej listiny/ 

  

Program:  
1. Vyhodnotenie činnosti komisie za I. polrok 2015 

2. Analýza čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na odstránenie havarijných 

stavov v školách a školských zariadeniach  

3. Analýza čerpania finančných prostriedkov z  fondu opráv a údržby  

4. Pripravované letné aktivity CVČ 

5. Návrh zmeny sídla (adresy) Centrra voľného času – Spektrum, ul. Hlavná 1005/16, Galanta  

    na centrum voľného času – Spektrum, Štefánikova ul. 745/1, v sieti škôl a školských  

    zariadení od 01.09.2015. 

6. Rôzne. 

Otvorenie 

Mgr. Katarína Barcziová, vedúca odd. ŠkKaŠ úvodom požiadala o stiahnutie bodu č. 5 

z rokovania komisie. 

PaedDr. Peter Černý – predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov 

komisie školstva a navrhol začať zasadnutie s bodom č. 4 a následne bodom č.5. Návrh 

zmeny  bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod č.4) Pripravované letné aktivity CVČ 

Materiál obdržali všetci členovia komisie mailom. 

Mgr. Beáta Reisingerova – Informovala prítomných o pripravovaných letných aktivitách 

CVČ–Spektrum.  

Záujem detí je dobrý, počet detí v letných táborov je obsadený už sa evidujú náhradníci. 

Komisia školstva berie podanú správu o pripravených letných aktivitách CVČ na 

vedomie bez pripomienok. 

 

Bod č. 5) Návrh na zmenu sídla a adresy CVČ - Spektrum 
Mgr. Katarína Barcziová – požiadala o stiahnutie návrhu na zmenu  sídla a adresy 

CVČ – Spektrum, Hlavná 1005/16, 924 01 Galanta  na CVČ – spektrum, Ul. Štefánikova č. 

745/1, 924 01 Galanta v sieti škôl a školských zariadení od 1.9. 2015. K zmene sídla (adresy) 

CVČ v zmysle smernice č.l/2004 z MŠVVaŠ SR sú potrebné náležitosti: stanovisko 

inšpektorátu práce, stanovisko hygieny, hasičov, uznesenie MsZ, stanovisko rady školy, 

žiadosť zriaďovateľa školy, ktorú je potrebné dodať na MŠVVaŠ do 30 júna 2015. 

Úpravy priestorov môžu prebiehať len cez letné prázdniny nakoľko nájomná zmluva na 

potrebné priestory je do 30.6.2015. Na základe uvedeného nie je možné stihnúť daný termín 

a predložiť všetky potrebné doklady v potrebnom termíne. 

Budova je v havarijnom stave, priestory doposiaľ viac rokov slúžili ako posilňovňa. Bolo 

vykonané pracovné stretnutie so zástupkyňou hygieny spojené s obhliadkou budovy . Hygiena 

vydá kladné stanovisko ak sa dajú priestory do vyhovujúceho stavu. Je potrebná oprava 

a údržba je potrebné spraviť rozpočet opráv. 

PaedDr. Černý- požiadal o vyčíslenie finančnej čiastky na opravu uvedených priestorov. 

Mgr. Katarína Barcziová – uviedla, že p. riaditeľ bol pri obhliadke s hygienou a spracúva  

rozpočet  na potrebné opravy. Informovala prítomných, že z fondu opráv a údržby bolo ZŠ 

Štefánikova na tento účel zaslaných na opravu sociálnych zariadení a malovku  ŠKD 8 000 €.  

Mgr. Jozef Gál – požiadal i názor p. riaditeľky CVČ, 

Mgr. Beáta Reisingerova – uviedla, že informovala o tom radu školy, ktorá vo väčšinovom 
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počte bola za presťahovanie, z dôvodu havarijného stavu terajšej budovy CVČ na Hlavnej 

ulici 1005/16. 

Komisia školstva  MsZ  odporúča vedeniu mesta prehodnotenie   Návrhu zmeny sídla 

Centra Voľného času – Spektrum, ul. Hlavná 1005/16,Galanta na Centrum voľného 

času – Spektrum, Štefánikova ul. 745/1, v sieti škôl a školských zariadení od 1.9.2015, 

s tým, aby bola uvedená špecifikácia čo treba v budove opraviť, vyčíslenie 

materiálových nákladov a možnosti ukončenia prác opráv k 30.9.2015. Komisia žiada, 

aby s uvedenými údajmi bola oboznámená komisia školstva a poslanci MsÚ.  

 

Bod č.1) Vyhodnotenie činnosti komisie za I. polrok 2015. 

Predseda komisie PaedDr. Černý navrhol vyplatenie odmeny pre člena komisie školstva – 

neposlanca za I.polrok 2015 v plnej výške. 

Komisia školstva jednomyseľne schválila návrh predsedu komisie PaedDr. Petra 

Černého na vyplatenie odmien pre člena komisie neposlanca  za I. polrok 2015 na 

základe vyhodnotenia účasti na všetkých rokovaniach. 

Bod č. 2) Analýza čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na odstránenie 

havarijných stavov v školách  a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Galanta  
Materiál obdržali všetci členovia komisie mailom. 

Mgr. Katarína Barcziová informovala  komisiu o čerpaní rozpočtu na riešenie havarijných 

stavov v    I. polroku 2015 vo výške 496 €.  

PaedDr. Peter Černý - informoval komisiu o doručení žiadosti na poskytnutie dotácie na 

odstránenie havarijného stavu: - ZŠ Gejzu Dusíka žiada o maľovku školskej kuchyne, 

školskej jedálne a skladov , ktoré neboli maľované niekoľko rokov. Požadovaná  výška je 

2606,10 €. 

Komisia školstva navrhuje z havarijného fondu poskytnúť dotáciu vo výške 2 000 € na 

zabezpečenie maľovky  v ZŠ Gejzu Dusíka v priestoroch školskej kuchyne, školskej 

jedálne, skladových a ostatných priestorov. 
MŠ Nová doba nahlásila haváriu vodovodného potrubia v kuchyni, požadovaná čiastka je 823 

€ a náhradu vodného a stočného vo výške 310,99 €, ktoré bolo navýšené z dôvodu havárie 

potrubia. 

Komisia školstva navrhuje z havarijného fondu poskytnúť dotáciu vo výške 800€ na 

opravu vodovodného potrubia  v kuchyni MŠ Nová doba. 

  

Bod č. 3) Analýza čerpania finančných prostriedkov z  fondu opráv a údržby v školách 

a školských zariadeniach. 

Materiál odbržali všetci členovia komisie mailom.  

Mgr. Katarína Barcziová uviedla, že fond opráv a údržby na rok 2015 je rozpočtovaný  vo 

výške 70 000 €, finančné prostriedky boli na základe žiadostí škôl a školských zariadení 

prerozdelené a zaslané na jednotlivé zariadenia v mesiaci máj a oprava a údržba bude 

v školách a šk. zariadeniach zabezpečená počas letných prázdnin. Informovala prítomných 

o havarijnom stave  kuchyne v MŠ Nová doba a požiadala o navýšenie rozpočtu na opravy 

a údržbu v roku 2016. 

Komisia školstva Analýzu čerpania finančných prostriedkov z  fondu opráv a údržby  

v školách a školských zariadeniach berie na vedomie bez pripomienok.  

Na záver predseda uviedol, že nasledujúce zasadnutie sa bude 25. 8. 2015 o 1400  hod, 

poďakoval za účasť zaželal prítomným šťastné a veselé prázdniny a zasadnutie ukončil. 

  

        PaedDr. Peter Černý v. r. 

                        predseda komisie  
V Galante, dňa  10.6.2015 
Zapísala: Mészarosová Helena 


